
Protokoll styrelsemöte Borlänge Bridge klubb 

Datum:   2022-11-08 

  

Närvarande:  Tony Laszlo, Per-Åke Good, Ingela Nelander Häll, Håkan Gabrielsen, 

Monika Savberg, Sven Nilsson och Eva-Lena Engström.  

Ej närvarande: Liza Mattsson 

 

Mötet öppnas:  Ordförande öppnar mötet.  

 

Föregående protokoll:  Minnesanteckningar föredrogs.  
   

 

Aktivitetslista:  Nya aktiviteter registrerades 

 

Ekonomi: Behållning är c:a  47 500 kr, vilket gör att vi klarar hyran även detta 

kvartal. 

 

Tävlingsverksamhet: Priser för poängligan fördelas på en summa av 3000kr. 

 Jul serie med tre tillfällen 

 Skinktävling på Lucia dagen 

 KM-par preliminärt den 28 januari 

 Borlänge ligan uppskattat, nästa gång troligen 2 divisioner. 

 Höstsilver 6 december. 

  

Kursverksamhet: Kommer att aktivera projektgruppen, för att erbjuda en snabbkurs i 

bridge under två helger. 

Startar en fortsättningskurs med start i början av februari 

Fråga Sonny om en påbyggnadskurs 

 

Rekrytering:  -   

 

Lokal/utrustning: Städdag planeras, med mat och spel, till våren.  

 
Övriga frågor: Kontrollera hur klubben kan nyttja SISU och LOK-stöd. 

 
Nästa möten kl. 16:45:  6 december, 10 januari, 8 februari,  

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

____________________________  _____________________________ 

Sven Nilsson, sekreterare    Per-Åke Good, ordförande, justerare 


